
  Z á p i s n i c a 

 Z druhého zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  

24.4.2020 

 

 

Prítomní : zasadnutie OZ bolo uznášania schopné. Zasadnutie prebiehalo cez 

telekomunikačný prostriedok Skype z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie 

pre hrozbu šírenia vírusu COVID- 19 (koronavírus) 

 

 

Program rokovania : 

 

 

1. Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Záverečný účet obce za rok 2019 

6. Hospodárenie obce za 1. štvrťrok 2020 

7. Rozpočtové opatrenie č.1/2020 

8. Rekonštrukcia KD 

9. Žiadosť podaná na Lesy SR ohľadom otvorenia rámp - odpoveď 

10. Oprava MK a rigolu v ulici Banská 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Návrh uznesení 

14. Ukončenie zasadnutia 
 

 

K bodu 1 : Mgr. Róbert Chaban, starosta obce otvoril a viedol druhé zasadnutie OZ, privítal 

prítomných poslancov OZ. Na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci obecného 

zastupiteľstva, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková, 

Mgr. Matej Vavrek 

            

K bodu 2 :Starosta obce predniesol návrh programu druhého zasadnutia OZ. Z 

navrhovaného programu stiahol bod 7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 z dôvodu 

nedostatočných informácií ohľadom čerpania podielových dani DPFO a uvedený 

bod zaradí do nasledujúceho zasadnutia OZ.  Program zasadnutia OZ bol  

jednohlasne odsúhlasený poslancami OZ bez pripomienok. 

 

K bodu 3 : Starosta obce navrhol určiť  za zapisovateľa: Mgr. Róbert Chaban, 

 za overovateľov zápisnice: Ing. Tišliar Miroslav a Mgr. Juraj Rusko. 

                   Návrhovú komisiu v zložení – predseda: Mgr. Róbert Chaban. 

                   za členov: Ing. Blašková Michaela a Mgr. Vavrek Matej. 

                   Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili.  

    

 K bodu 4 : Starosta informoval poslancov OZ, že stretnutie ohľadom pripomienok k projektu 

KD zo strany poslancov OZ s projektantom p. Hajábáčom bolo zvolané, na 



ktorom bolo zo strany projektanta p. Hajabáča doporučený postup rekonštrukcie 

KD. P. Hajabáč odporučil odborne spôsobilú osobu, ktorá má vykonať statické 

posúdenie súčasnej strechy KD. Starosta ďalej informoval poslancov OZ, že 

žiadateľovi Marošovi Kubišovi boli odpredané parcely v majetku obce. Poslanci 

OZ zobrali na vedomie uvedené informácie bez pripomienok 

 

K bodu 5 : Starosta predniesol poslancom OZ správu finančnej komisie za 1.Q 2020 (viď. 

príloha). Finančná komisia odporúča redukciu výdavkov v kapitolách dohody, 

údržba verejných priestranstiev a objektov a kultúrne akcie z dôvodu očakávaných 

znížených podielových dani DPFO z dôvodu vyhlásenej mimoriadnej situácie v 

SR. Ďalej starosta na základe nepresnej informácie zo správy finančnej komisie 

ohľadom čerpania finančných prostriedkov na dohody, požiadal predsedu Mgr. 

Juraja Ruska aby vykonal kontrolu hlavnou kontrolórkou obce, ohľadom čerpania 

finančných prostriedkov na dohody. Predseda finančnej komisie Mgr. Juraj Rusko 

odmietol vykonať kontrolu. Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 Poslanci navrhujú znížiť odmeny pre koscov z 900 € na 450 €, ktorí zabezpečujú 

kosenie a čistotu verejných priestranstiev a nahradiť ich obecnými brigádami 

z dôvodu šetrenia finančných prostriedkov. Starosta uviedol, že brigády 

nezaručujú pravidelnú starostlivosť o čistotu na verejných priestranstvách a už 

vôbec nie počas trvania mimoriadnej situácie z dôvodu koronavírusu COVID-19 

a zo zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení je obec povinná zabezpečovať 

údržbu a čistotu na verejných priestranstvách. Ďalej uviedol, že kosci neboli 

informovaní o navrhovanom znížení odmien na dohody zo strany finančnej 

komisie a ani poslancov a je potrebné koscov osloviť a nájsť spoločný 

kompromis. Starosta navrhol osloviť koscov a v prípade znižovania odmien na 

dohody navrhuje zníženie z 900 € na 700 €. Mgr. Juraj Rusko, Mgr. Matej Vavrek 

a Ing. Miroslav Tišliar nesúhlasia s návrhom starostu, pretože sa neušetrí suma, 

ktorú odporúča finančná komisia. Ing. Miroslav Tišliar a Mgr. Matej Vavrek 

uviedli, že zabezpečia brigádnicky dve kosenia športového areálu namiesto 

koscov a ušetrí sa tak požadovaná suma finančných prostriedkov, ktorú navrhla 

finančná komisia. Starosta a poslanci súhlasili s uvedeným návrhom.   

 

K bodu 6 : Starosta predložil poslancom OZ záverečný účet obce za rok 2019 (viď príloha). 

Poslanci OZ súhlasili bez pripomienok. 

 

K bodu 7 : Starosta predložil poslancom OZ hospodárenie obce za 1. Q 2020 (viď príloha). 

Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 
  

K bodu 8 : Starosta vyzval prítomných poslancov OZ o názory ohľadom aktuálneho projektu 

KD a podotkol, že realizovať rekonštrukciu KD podľa aktuálneho projektu je 

finančne nevýhodné pre obec. Obec nemá finančné krytie na projekt KD a preto je 

samotná realizácia nereálna. Ďalej podotkol, že nechal projekt KD nadceniť 

firmou GTC Slovakia stav a cenová ponuka presahovala rozpočet projektu, ktorý 

je 340 000 €. Ďalej uviedol, že je potrebné nechať projekt KD prepracovať 

a zjednodušiť a čo maximálne využiť terajšie priestory KD, aby sa znížili náklady 

na rekonštrukciu a aby bol projekt finančne krytý. Ďalej uviedol, že v súčasnosti 

nevyhovuje už ani dispozičné riešenie (nakoľko všetky administratívne priestory 

+ kuchynka a archív sú navrhnuté na poschodí). Mgr. Juraj Rusko nesúhlasí so 

zmenou projektu KD a trvá na zrekonštruovaní sály a javiska. Mgr. Matej Vavrek 

trvá na tom, aby sa pokračovalo podľa aktuálneho projektu. Ing. Miroslav Tišliar 



tiež trvá na tom aby sa pokračovalo podľa aktuálneho projektu a zrekonštruovala 

sa sála a javisko ale podotkol, že je potrebné zistiť aká bude cena rekonštrukcie 

uvedených objektov. Ing. Michaela Blašková navrhuje pokračovať v aktuálnom 

projekte KD a vynechať z projektu KD suterén lebo sa momentálne nevyužíva, 

ďalej uviedla, že výstavba balkónu v sále nie je potrebná a tiež uviedla, že nie je 

potrebné zrekonštruovať krov strechy KD, pretože pôvodný je v dobrom stave. 

Mgr. Juraj Rusko požiadal o názor p. Ing. Vieru Sobolovú, ktorá je aj členkou 

finančnej komisie. Pani Ing. Viera Sobolová sa prikláňa k názoru poslancov OZ 

a navrhuje upraviť rozpočet projektu KD. Ďalej uviedla, že stavba sa dá rozdeliť 

na celky, ktoré sú schopné samostatného užívania a je to len o úprave projektu 

a navrhuje pokračovať v aktuálnom projekte KD.    

 

K bodu 9 : Starosta predložil poslancom OZ odpoveď (viď. príloha) zo strany Lesov SR 

Odštepný závod Slovenská Ľupča na žiadosť o otvorenie rámp v úseku Baláže – 

Kalište. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 

K bodu 10 : Starosta informoval poslancov OZ, že v ulici Banská je poškodená MK a rigol 

(viď. príloha). Ďalej uviedol, že dá vypracovať cenové ponuky na opravu 

uvedeného rigolu. Poslanci OZ súhlasili bez pripomienok.  

 

K bodu 11 : Rôzne: 

                    Starosta predložil poslancom OZ na prerokovanie nasledovné body: 

                   a/ Podané žiadosti o dotáciu na: 

    - Lesy SR š.p. OZ Slovenská Ľupča v sume 10 000€ na údržbu MK 

    - BBSK v sume 4 400€ na dobudovanie športového areálu. 

    - MF SR v sume 15 000€ na opravu MK 

    - Úrad podpredsedu vlády SR pre investície a informatiku na  

dokončenie projektu Úprava oddychového areálu v sume 20 655,28€  

   - Úrad vlády SR na obnovu vojnových hrobov v celkových sumách: 

    - Obnova pamätnej izby v sume 10 000€ 

    - Pamätná tabuľa v sume 500€ 

    - Obnova pamätníka SNP 2 000€ 

    - Obnova pamätníka Prvej stavby národnej vďaky na Slovensku 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie   

 b/ Ukončenie aktivačnej činnosti na §52A z dôvodu uplynutia termínu dohody z 

UPSVR 

 c/ pripomienky Mgr. Mateja Vavreka 

 1. stav predaja budovy OcÚ 

  Starosta uviedol, že nakoľko p. Zelina končí v spoločnosti RE-MAX, ktorý 

sprostredkovával predaj budovy Obecného úradu je potrebné zvolať ďalšie 

stretnutie s p. Zelinom za účelom hľadania ďalšieho riešenia predaja uvedenej 

nehnuteľnosti. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok 

 2. Návrh na zrušenie všetkých plánovaných kultúrnych akcií podľa 

harmonogramu do konca augusta 2020 z dôvodu vzniknutej pandémie COVID-19 

 Poslanci OZ súhlasili s uvedeným návrhom bez pripomienok.  

 3. Odstránenie nebezpečných pozostatkov po padnutých stromoch pri ceste pod 

kameňolomom. 



 Starosta uviedol, že upozorni RSC BB ohľadom odstránenia nebezpečných 

pozostatkov. Poslanci OZ zobrali na vedomie 

 4. Dôrazné upozornenie na neporiadok na dvore Dušana Šteinhubla a riešiť 

uvedený problém aj cez hygienu. 

 Starosta navrhuje uvedený problém riešiť cez komisiu Na ochranu vereného 

poriadku . Poslanci OZ súhlasili s návrhom starostu. 

 5. Vysvetliť a vydať vyhlásenie ako je to pri tejto situácií s platením daní, odvozu 

za odpad a či je nejaký posun alebo odklad vzhľadom na momentálnu situáciu? 

 Starosta uviedol že, splatnosť dane z nehnuteľnosti, daň za psa a poplatok za KO 

je predĺžená o 60 dní z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie. Ďalej uviedol, že 

uvedená informácia bola zverejnená prostredníctvom verejného rozhlasu. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 6. Čo je nové s MASKou ohľadom projektu Úprava oddychového areálu. 

 Starosta uviedol, že po informácií manažéra MAS je možné čerpať finančné 

prostriedky na uvedený projekt koncom roka 2020 v ďalšom kole podávania 

žiadostí. Ďalej uviedol, že je potrebné aktualizovať rozpočet projektu. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 7. Aká je momentálne situácia ohľadom rekonštrukcie strechy kostola? 

 Starosta uviedol, že farnosti Priechod bola poskytnutá dotácia z BBSK a ohľadom 

konkrétnejších informácií je potrebné kontaktovať p. farára Mareka Iskru, pretože 

on je kompetentný riešiť uvedenú problematiku. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 8. Kto je zamestnaný momentálne na dohodu a s kým sa plánuje uzavrieť dohody 

v budúcnosti? 

 Starosta uviedol, že na dohodu bol zamestnaný Jozef Chaban v mesiacoch február 

– apríl. Ďalej uviedol, že na dohodu budú zamestnaní kosci a upratovačka. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok.  

 d) Starosta uviedol, že oslovil konateľa spoločnosti WEBRANET Pavla Kožiaka 

o právne vysporiadanie užívania technologického stožiara, ktorý patrí do majetku 

obce. Navrhuje prenajať technologický stožiar spoločnosti WEBRANET za 

symbolické 1 €, + náklady za spotrebovanú elektrickú energiu, ktoré by sa 

spoločnosti WEBRANET vyúčtovali raz ročne, pretože obec nemôže platiť 

režijné náklady podnikateľskému subjektu. Mgr. Juraj Rusko navrhuje, že 

vyúčtované náklady za spotrebovanú elektrickú energiu by nám spoločnosť 

WEBRANET vyúčtovala za 2 odberné miesta v obci v rovnakej sume a vyrovnal 

by sa vzniknutý rozdiel. Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek a Ing. Michaela 

Blašková súhlasia s návrhom Mgr. Juraja Ruska. Starosta ďalej uviedol, že za 

poskytované internetové služby pre obec by spoločnosť WEBRANET platila len 

symbolické 1 € za nájom stožiara, ale za elektrickú energiu musí zaplatiť za 

akýchkoľvek podmienok. Všetci poslanci OZ nesúhlasia s názorom starostu, 

pretože sa obávajú toho, že by spoločnosť WEBRANET kompletne zrušila 

internetové pripojenie v obci. Starosta ďalej uviedol, že zistí potrebné informácie  

u právnika a uvedený problém sa vyrieši na ďalšom zasadnutí OZ.     

 

K bodu 11 : Diskusia 

 Ing. Miroslav Tišliar sa informoval, že ako prebieha oprava prístrešku v cintoríne 

na Kaliští? Starosta informoval poslancov, že uvedený problém bude riešiť 

Múzeum SNP prostredníctvom Ministerstva kultúry. Mgr. Juraj Rusko sa opýtal 

v ako stav je žiadosť Pavla Kožiaka na prekopanie cesty. Starosta uviedol, že 

žiadateľa informoval e-mailom o presnom postupe pri prekopaní cesty a akú 



žiadosť má doložiť aj s prílohami na Obecný úrad a ďalej dodal že uvedenú 

informáciu mu pošle aj oficiálne poštu. 

    

K bodu 12 : Po ukončení programu zasadnutia bolo prijaté uznesenie (viď. príloha).   

 

K bodu 13 : Na záver verejného zasadnutia OZ starosta obce poďakoval všetkým prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

Zasadnutia sa zúčastnili 5 poslanci OZ  /viď. prezenčná listina/ 

 

Zápisnicu zapísal  :                 Mgr. Róbert Chaban         .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice :         Vladimír Čunderlík         .......................................... 

                                                   

     Ing. Michaela Blašková     ...........................................    

 

V Balážoch, dňa 24.04. 2020 

                                                                                                                 Mgr. Róbert Chaban 

                                                                                                                        starosta obce 

Prílohy : prezenčná listina, uznesenie, materiály k zasadnutiu 

 

  



Uznesenia a oznámenia 

 

Z druhého zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže, konaného 

 dňa 24. apríla 2020 

 

 

Uznesenie č. 9/2020 
 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia 

 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

 

schvaľuje  
program druhého zasadnutia OZ konaného dňa 24. apríla 2020, tak ako bol predložený okrem 

bodu č. 7 Rozpočtové opatrenie č. 1/2020, ktorý starosta z programu stiahol a zaradí ho do 

nasledujúceho zasadnutia OZ.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 10/2020 
 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. určuje  
a) zapisovateľa zápisnice - Mgr. Róbert Chaban 

b) overovateľov zápisnice  - Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Juraj Rusko 

 

II. volí 
návrhovú komisiu v zložení : predseda – Mgr. Róbert Chaban 

                                                členovia   - Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej Vavrek  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 



Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 11/2020 
 

K bodu 4. Kontrola uznesení 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie  

a) že, stretnutie ohľadom pripomienok k projektu zo strany poslancov OZ s projektantom p. 

Hajábáčom bolo zvolané, na ktorom bol doporučený postup rekonštrukcie KD zo strany p. 

Hajabáča.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie  

b) že, žiadateľovi Marošovi Kubišovi boli odpredané parcely v majetku obce.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

  



Uznesenie č. 12/2020 
 

K bodu 5.  Správa Finančnej komisie 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie  

a) správu Finančnej komisie  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 
Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie  

b) že predseda Finančnej komisie Mgr. Juraj Rusko odmietol požiadať o vykonanie kontroly 

hlavnou kontrolórkou obce, ohľadom čerpania finančných prostriedkov na dohody. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

berie na vedomie 
c) že, kosenie športového areálu zabezpečia Mgr. Matej Vavrek a Ing. Miroslav Tišliar dvomi 

brigádami. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 



Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 13/2020 
 

K bodu 6.  Záverečný účet obce za rok 2019 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. schvaľuje  

a) záverečný účet obce za rok 2019 

b) tvorbu rezervného fondu vo výške 281,03 € 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 14/2020 
 

K bodu 7.  Hospodárenie obce za 1. štvrťrok 2020 
  

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie  

Hospodárenie a plnenie rozpočtu obce za 1 štvrťrok 2020 bez pripomienok 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

  



Uznesenie č. 15/2020 

 

K bodu 8.   Rekonštrukcia KD 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

schvaľuje  
pokračovať v rekonštrukcií KD podľa aktuálnej projektovej dokumentácie. 

   

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 16/2020 
 

K bodu 9. Žiadosť podaná na Lesy SR ohľadom otvorenia rámp - odpoveď 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie 
že, Lesy SR, š.p. Odštepný závod Slovenská Ľupča vydalo zamietavé stanovisko k podanej 

žiadosti obcou, ohľadom sprístupnenia cesty v úseku Baláže – Kalište. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

  



Uznesenie č. 17/2020 
 

K bodu 10. Oprava MK a rigolu v ulici Banská 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

 schvaľuje 
dať vypracovať cenové ponuky na opravu MK a rigolu v ulici Banská 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

Uznesenie č. 18/2020 

 

K bodu 11. Rôzne 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie 
a) žiadosti o poskytnutie dotácie starostom obce na:  

  - Lesy SR, š.p. OZ Slovenská Ľupča na údržbu MK v sume 10 000 € 

  - BBSK na skultúrnenie oddychového areálu v sume 4 400 € 

  - MF SR na opravu MK v sume 15 000 € 

  - Úrad podpredsedu vlády SR pre investície a informatiku na projekt 

   Oddychový areál v sume 20 655,28 € 

- Úrad vlády SR na údržbu vojnových hrobov a pamätihodností v celkovej     

sume 14 500 €  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 



berie na vedomie 
b) informáciu starostu obce o aktivačnej činnosti pracovníkov v obci   

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie 
c) informáciu starostu obce ohľadom predaja budovy Obecného úradu a následného zvolania 

stretnutia s p. Zelinom, za účelom hľadania ďalšie postupu ohľadom predaja uvedeného 

objektu 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

schvaľuje 
 

d) zrušenie plánovaných kultúrnych akcií a podujatí, ktoré boli navrhnuté do 31.8.2020 

z dôvodu vzniknutej pandémie COVID-19. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

  



berie na vedomie 
 

e) že starosta obce upozorní RSC ohľadom nebezpečných pozostatkov z padnutých stromov 

v blízkosti kameňolomu na ceste medzi Balážami a Priechodom  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

 

berie na vedomie 
 

f) že, Komisia na ochranu verejného poriadku osloví p. Dušana Šteinhubla, za účelom 

odstránenia odpadkov z pozemku. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie 
g) že, splatnosť dane z nehnuteľnosti, daň za psa a poplatok za KO je predĺžená o 60 dní 

z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 



berie na vedomie 
 

h) informáciu manažéra MAS, že možnosť čerpať finančné prostriedky z MAS pre našu obec, 

bude koncom roku 2020 v ďalšom kole podávania žiadostí. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie 

 
ch) informáciu starostu obce že, ohľadom stavu rekonštrukcie strechy na kostole sv. Jozefa 

Robotníka v Balážoch je potrebné sa informovať u kompetentnej osobe a tou je p. farár Marek 

Iskra.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

berie na vedomie 
 

i) že, na dohodu do 30.4.2020 je zamestnaný Jozef Chaban. V priebehu roku 2020 budú na 

dohodu zamestnaní pracovníci, ktorí zabezpečia kosenia verejných priestranstiev 

a upratovačka. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté        Mgr. Róbert Chaban 

 



berie na vedomie 
 

j) informáciu starostu obce o návrhu zmluvy s p. Kožiakom ohľadom nájmu technologického 

stožiaru a návrhy poslancov OZ riešiť zmluvný vzťah s poskytovanými službami p. Kožiaka. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté        Mgr. Róbert Chaban 

 

 

 

V Balážoch, dňa 4. 5. 2020 

 

Poznámka : zverejnené dňa: 4.5.2020 

                                                        

      Mgr. Róbert Chaban 

                                                                                                                         starosta obce 

 

  



Oznámenie 
 

O pozastavení výkonu uznesenia č. 15/2020 zo zasadnutia OZ obce Baláže zo dňa 24.4.2020. 

 

Starosta obce Baláže týmto oznamuje, využil svoje oprávnenie podľa §13 ods. 6 zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o OZ“) 

a v lehote stanovenej v § 12 ods. 10 zákona o OZ 

 

nepodpísal 
 

uznesenie č. 15/2020 

 

Obecného zastupiteľstva obce Baláže zo dňa 24.4.2020, ktorým sa obecné zastupiteľstvo 

uznieslo nasledovne: 

 

Uznesenie č. 15/2020 

 

K bodu 8.   Rekonštrukcia KD 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

schvaľuje  
pokračovať v rekonštrukcií KD podľa aktuálnej projektovej dokumentácie. 

   

Prítomní poslanci (menovite): Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Hlasovali za (menovite):   Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Mgr. Matej 

Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie: prijaté 

         Mgr. Róbert Chaban 

 

 


